
Protokół nr I/10

              z pierwszej sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 02 grudnia 2010 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie.
Sesja trwała od godz. 10.25 do godz. 13.00.
W sesji, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 15 radnych, Wójt – elekt, 
Pani Jolanta Stachowicz, p.f. Wójta Gminy, Pan Michał Cichocki, pracownicy Urzędu 
oraz redaktor naczelny tygodnika „Korso”.

Do punktu 1-go i 2-go.

           Zgodnie z art. 20 ust. 2 usg pierwszą sesję nowo wybranej Rady zwołał Pan 
Marcin Dziewit, przewodniczący poprzedniej kadencji.
Przekazując  powyższą  informację  pogratulował  radnym  wyboru  oraz  przekazał 
prowadzenie obrad radnemu seniorowi, Panu Stanisławowi Wesołowskiemu.

Do punktu 3-go.

             Otwarcia pierwszej sesji w kadencji 2010 -  2014 dokonał radny senior, Pan 
Stanisław Wesołowski.
Powitał  serdecznie  wszystkich  zebranych oraz  stwierdził  quorum wystarczające  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.
Zaświadczenia o wyborze wszystkim radnym wręczyła Barbara Czarnecka, członek 
Gminnej Komisji Wyborczej w Gnojnie.

Do punktu 4-go. 

               Rotę  ślubowania  w  brzmieniu:  „Wierny  Konstytucji  i  prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”
odczytał radny senior.
Poinformował ponadto radnych, że do słowa „ślubuję” można dodać zdanie: „Tak mi 
dopomóż Bóg”.
Radni  składali  ślubowanie  w kolejności   alfabetycznej,  zgodnie  z  odczytaną  przez 
radnego seniora listą obecności.

Do punktu 5-go.

                Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno.
Radny  Krzysztof  Musiał  zgłosił  kandydaturę  radnego  Piotra  Terleckiego  na 
Przewodniczącego Rady Gminy (kandydat wyraził zgodę).

Kandydatów do Komisji Skrutacyjnej zgłosili:

- radny Piotr Terlecki - Dominika Wójcika i Stanisława Wcisło (wyrazili zgodę)
- radny Gustaw Treliński - Agatę Segdę (wyraziła zgodę).
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           Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Skrutacyjnej  dla 
przeprowadzenia  głosowania  nad  wyborem  Przewodniczącego  i 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Gnojno odczytał  Sekretarz  Gminy,  Pan  Piotr 
Bębas.
„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr I/1/10 stanowi załącznik do protokołu.

10-MINUTOWA PRZERWA W OBRADACH NA SPORZĄDZENIE KART DO 
GŁOSOWANIA.

Po przerwie  przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej,  radny Stanisław Wcisło,  rozdał 
radnym przygotowane karty do głosowania oraz objaśnił zasady wyboru.
Radni wrzucali karty do urny zgodnie z listą obecności.
Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu sporządzono protokół, który został odczytany 
przez przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej (protokół - w załączeniu).
Uchwałę stwierdzającą wybór radnego Piotra Terleckiego na Przewodniczącego Rady 
Gminy Gnojno,  który  w głosowaniu tajnym uzyskał  14 ważnych głosów,  odczytał 
Sekretarz Gminy.
„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr I/2/10 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 6-go.

                 Po głosowaniu radny senior przekazał prowadzenie obrad nowo wybranemu 
Przewodniczącemu Rady Gminy, Panu Piotrowi Terleckiemu.
Pan Przewodniczący zajął miejsce za stołem prezydialnym.

                                                                                              Przewodniczący obrad:
 
                                                                                              Stanisław Wesołowski 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za wybór oraz zaufanie, jakim 
został obdarzony.
Oznajmił,  że  dołoży  wszelkich  starań  aby  wspólnie  z  radą  i  panią  Wójt  podołać 
trudnym zadaniom, z jakimi przyjdzie się zmierzyć w nadchodzącej kadencji.
       Następnie na wniosek pełniącego funkcję Wójta Gminy Gnojno, Pana Michała 
Cichockiego  wprowadzono  jednogłośnie  do  otrzymanego  porządku  obrad  dwa 
projekty uchwał;  w punkcie 8 : „podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy  Gnojno  na  2010  rok”  oraz  w  punkcie  9:  „zmieniający  uchwałę  nr 
XLVII/222/10  Rady  Gminy  Gnojno  z  dnia  10  listopada  2010  r.  w  sprawie 
zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości  oraz  w  podatku  od  środków 
transportowych”.

Do punktu 7-go.
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                 Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gnojno.

Kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zgłosili:

- radny Gustaw Treliński - Tomasza Pasternaka (wyraził zgodę),
- radny Tomasz Pasternak - Stanisława Wcisło (nie wyraził zgody).

10-MINUTOWA PRZERWA W OBRADACH NA SPORZĄDZENIE KART DO 
GŁOSOWANIA. 

Po przerwie  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej,  radny  Stanisław Wcisło  rozdał 
radnym przygotowane karty do głosowania i stwierdził, że zasady głosowania są takie 
same, jak przy wyborze Przewodniczącego Rady Gminy.
Radni  wrzucali  karty  do  urny  zgodnie  z  listą  obecności  (nazwiska  radnych 
odczytywała Barbara Czarnecka, podinsp. ds. obsługi Rady).
Po  wyjęciu  kart  z  urny  i  ich   przeliczeniu  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej 
odczytał  protokół  stwierdzający,  że  radny  Tomasz  Pasternak  uzyskał  14  ważnych 
głosów i został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gnojno (protokół - 
w załączeniu).
Radny Stanisław Wcisło pogratulował radnemu Tomaszowi Pasternakowi wyboru, po 
czym nowo wybrany Wiceprzewodniczący zajął miejsce za stołem prezydialnym.
Uchwałę  stwierdzającą  wybór  radnego  Tomasza  Pasternaka  na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gnojno odczytał Sekretarz Gminy.
„Za” podjęciem  uchwały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr I/3/10 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 8-go.

                 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2010 
rok.
                 Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie odczytała p.o. Skarbnika Gminy, 
Pani Ilona Piwowarska.
Poinformowała  ponadto  radnych,  że  zmiany  wydatków  budżetowych,  zawarte  w 
załączniku nr  1  do uchwały,   wynikają ze  zmiany planu pomiędzy paragrafami w 
dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdziale 01095 – Pozostała działalność.
Radny  Kazimierz  Banasik  zaproponował  (zgodnie  z  sugestiami  zgłaszanymi  przez 
radnych poprzedniej kadencji) zastąpić zapis „zakup usług pozostałych” szczegółową 
informacją na temat przeznaczenia kwoty zawartej w danym rozdziale lub paragrafie.
Pani Skarbnik odpowiedziała, iż nie jest to możliwe, ponieważ treść załączników do 
uchwały generuje system, a szczegółowe informacje dotyczące przeznaczenia środków 
na konkretny cel zawarte są w uzasadnieniu do każdej uchwały.
„Za” podjęciem uchwały nr I/4/10,  stanowiącej wraz z uzasadnieniem załącznik do 
protokołu, głosowało 15 radnych.
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Do punktu 9-go.

                 Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLVII/222/10 Rady Gminy 
Gnojno  z  dnia  10  listopada  2010  r.  w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od 
nieruchomości  oraz  w  podatku  od  środków  transportowych przedstawiła  Pani 
Skarbnik.
Rada  Gminy,  zgodnie  ze  swoimi  kompetencjami,  może  określić  zwolnienia  z 
podatków.
Stosownie  do  obowiązujących  przepisów  oraz  sugestii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  zakres  zwolnień  powinien  mieć  charakter  przedmiotowy,  a  nie 
podmiotowy.
W związku z tym korekta zapisów uchwały podjętej w przedmiotowej sprawie w dniu 
10 listopada 2010 roku jest w pełni zasadna.

Uchwała nr I/5/10, stanowiąca wraz z uzasadnieniem załącznik do protokołu, została 
podjęta jednogłośnie („za” głosowało 15 radnych).

PO  GŁOSOWANIU  PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  OGŁOSIŁ  10 
-MINUTOWĄ PRZERWĘ W OBRADACH.

Do punktu 10-go.

                Wybór Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno.

Kandydatów do Komisji Rewizyjnej zgłosili:

- radny Piotr Terlecki             - Kazimierza Banasika (wyraził zgodę),
- radny Jerzy Klamczyński    - Gustawa Trelińskiego (wyraził zgodę),
- radny Kazimierz Banasik    - Jerzego Klamczyńskiego (wyraził zgodę),
- radna Agata Segda              - Jarosława Szymańskiego (wyraził zgodę),
- radny Krzysztof Musiał      - Władysława Strózika (wyraził zgodę).
„Za”  powołaniem  Komisji  Rewizyjnej  w  wymienionym  składzie  głosowało  15 
radnych.
W myśl § 56 Statutu Gminy radny Stanisław Wesołowski zgłosił radnego Kazimierza 
Banasika na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
„Za” wymienioną kandydaturą głosowało 15 radnych.
Uchwałę nr I/6/10  w sprawie powołania Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno 
odczytał Sekretarz Gminy, Pan Piotr Bębas.
Przedmiotowa  uchwała,  stanowiąca  wraz  z  uzasadnieniem załącznik  do  protokołu, 
została podjęta jednogłośnie („za” głosowało 15 radnych).

Do punktu 11-go.

                 Wybór Komisji Planowania, Budżetu i Finansów.
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Kandydatów do Komisji Planowania, Budżetu i Finansów zgłosili:

- radna Maria Woźniak                - Stanisława Wesołowskiego (wyraził zgodę),
- radny Stanisław Wesołowski    - Marię Woźniak (wyraziła zgodę),
- radny Piotr Terlecki                  - Jerzego Kwietnia (wyraził zgodę).
„Za” powołaniem  Komisji w składzie jak wyżej, głosowało 15 radnych.
Analogicznie  jak  w  punkcie  10  (analogia  dot.  podstawy  prawnej),  radny  Tomasz 
Pasternak  zgłosił  kandydaturę  radnego  Stanisława  Wesołowskiego  na 
Przewodniczącego Komisji (kandydat wyraził zgodę).
„Za” wymienioną kandydaturą głosowało 15 radnych.
Konsekwencją głosowania było jednogłośne podjęcie uchwały w sprawie powołania 
Komisji  Planowania,  Budżetu  i  Finansów  Rady  Gminy  Gnojno,  której  treść 
przedstawił Sekretarz Gminy.
Uchwała nr I/7/10 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 12-go.

                 Wybór Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady Gminy 
Gnojno.

Kandydatów do przedmiotowej Komisji zgłosili:

- radna Agata Segda                  - Krzysztofa Musiała (wyraził zgodę),
- radny Piotr Terlecki                - Stanisława Wcisło (wyraził zgodę),
- radny Tomasz Pasternak         - Agatę Segdę (wyraziła zgodę).
„Za” powołaniem Komisji w wymienionym składzie głosowało 15 radnych.
Korzystając  z  uprawnień  statutowych  radny  Gustaw  Treliński  zgłosił  kandydaturę 
radnego Krzysztofa Musiała na Przewodniczącego Komisji (kandydat wyraził zgodę).
Uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady 
Gminy Gnojno odczytał Sekretarz Gminy.
„Za” podjęciem uchwały nr I/8/10, która wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do 
protokołu, głosowało 15 radnych.

Do punktu 13-go.

                 Wybór Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług 
oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno.

Kandydatów do wymienionej Komisji zgłosili:

- radny Jerzy Klamczyński            - Tomasza Pasternaka (wyraził zgodę),
- radny Gustaw Treliński               - Jerzego Gierczaka (wyraził zgodę),
- radna Agata Segda                       - Dominika Wójcika (wyraził zgodę).
„Za” powołaniem Komisji w wymienionym składzie głosowało 15 radnych.
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Zgodnie z paragrafem 56 Statutu Gminy Gnojno, w myśl którego Przewodniczącego 
Komisji wybiera Rada spośród członków Komisji, radny Jerzy Gierczak zgłosił na to 
stanowisko radnego Tomasza Pasternaka.
„Za” kandydaturą, o której mowa wyżej, głosowało 15 radnych.
Treść  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rolnictwa,  Gospodarki 
Żywnościowej, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno 
przedstawił Sekretarz Gminy, Pan Piotr Bębas.
„Za” podjęciem uchwały nr I/9/10, która wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do 
protokołu, głosowało 15 radnych.

Do punktu 14-go.

                 Wolne wnioski.

Radna Maria Woźniak wnioskowała o:
- przygotowanie projektu uchwały określającej zasady użytkowania sali gimnastycznej
  przy Gimnazjum w Gnojnie,
- systematyczne i staranne sprzątanie centrum Gnojna,
- ustalenie w dniu 06.12.2010 r. wynagrodzenia dla Wójta Gminy,
- uczczenie rocznicy urodzin Pana Wojciecha Arendarskiego, który w dniu
  25.12.2010 r. skończy 100 lat.
Do zgłoszonych wniosków odnieśli się:
- Pani Skarbnik Gminy stwierdziła, że przed podjęciem uchwały dotyczącej zasad
  korzystania z sali gimnastycznej należy dokonać kalkulacji kosztów;
- Sekretarz Gminy proponował, że mimo uroczystego charakteru sesji w dniu 
  06.12.2010 r. należy podjąć uchwałę w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy;
- natomiast Wójt – elekt, Pani Jolanta Stachowicz sugerowała odłożyć do następnej
  sesji kwestię ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy, ryczałtu dla 
  Przewodniczącego oraz diet dla radnych.
Wniosek  Pani  Wójt  poparli  m.in.  radny  Krzysztof  Musiał  oraz  radny  Tomasz 
Pasternak.
               Kontynuując – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad 
sesji zaplanowanej na dzień 06 grudnia 2010 roku o godz. 11.00.
Następnie głos zabrał pełniący funkcję Wójta Gminy, Pan Michał Cichocki i stwierdził 
m.in.,  że  radnych czeka  ogrom pracy  i  podejmowanie  trudnych decyzji,  mających 
wpływ na gospodarkę finansową gminy.
Przygotowany  projekt  budżetu  zakłada  ograniczenia  wydatków  we  wszystkich 
jednostkach, ale niektóre kwestie wymagają dopracowania.
Odnośnie  wynagrodzenia  sugerował,  aby  radni  dali  dobry  przykład  i  zaczęli 
oszczędzanie od siebie. Życzył wszystkim normalności i dużo uśmiechu na co dzień.
W dalszej części obrad:
- radna Maria Woźniak podniosła  sprawę wystąpienia w 2011 roku z wnioskiem do 
Urzędu Marszałkowskiego o środki na remont dróg dojazdowych do pól;
-  radny  Stanisław  Wcisło  wnioskował  o  sprawdzenie  wycieku  z  wodociągu  w 
miejscowości  Balice  i  usunięcie  ewentualnej  usterki  oraz  poinformował,  że  w 
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przyszłym tygodniu w Szkole Podstawowej  w Balicach odbędzie się  turniej  gry w 
warcaby dla uczniów szkół z terenu gminy; 
- radny Dominik Wójcik zgłosił awarię wodociągu w miejscowości Skadla;
- radny Gustaw Treliński zasygnalizował potrzebę ustawienia bramek na przejazdach 
kolejowych w Raczycach i na Potyrale;
-  radny  Władysław  Strózik  wnioskował  o  sprawdzenie  drożności  wszystkich 
hydrantów;
-  radny  Kazimierz  Banasik  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  zapłacono  za  przywóz 
kamienia i utwardzenie boiska do gry w piłkę koszykową przy Szkole Podstawowej w 
Jarząbkach; według opinii Pana radnego rzeczone prace nie zostały ukończone;
-  radny  Jarosław  Szymański  zapytał,  kto  potwierdził   odbiór  dostarczonych 
materiałów;
-  Wójt  Gminy poinformował  radnych,  że  zakończyła  się  kontrola  RIO,  a  protokół 
pokontrolny znajduje się w Urzędzie Gminy i jest do wglądu;
-  radny  Krzysztof  Musiał  sugerował,  aby  zapoznać  radnych  z  sytuacją  finansową 
gminy oraz regulaminem organizacyjnym Urzędu;
-  Wójt  Gminy  oznajmił,  że  nie  udało  się  ściągnąć  należności  od  Pana  Ryszarda 
Musiała  w kwocie  około 200.000 zł,  stanowiącej  kary  umowne za  niedotrzymanie 
terminów usunięcia usterek w sali gimnastycznej przy Gimnazjum w Gnojnie;
- radny Stanisław Wcisło zapytał, czy Pan Musiał wystąpił z pozwem do Sądu przeciw 
gminie.
Na  pytanie  radnego  pan  Wójt  udzielił  odpowiedzi  twierdzącej  i  wyjaśnił,  że  Pan 
Musiał  ubiega  się  o  zapłatę  za  roboty  dodatkowe,  nie  dysponując  żadnymi 
dokumentami, które by potwierdzały zlecenie takich robót przez inwestora.
Do zgłoszonych wniosków i pytań odnieśli się:
-  Wójt  Gminy  -  zleciłem  ZGK,  zgodnie  z  przygotowanym  raportem,  usunięcie 
wszystkich usterek, sygnalizowanych przez mieszkańców;
usunięcie usterek ma zapobiec niekontrolowanemu wyciekowi wody z wodociągu;
najważniejsze  założenia  dotyczące  gospodarki  finansowej  gminy  zawarte  są  w 
projekcie budżetu
- p.o. Skarbnika Gminy - fakturę za kamień uregulował GZOS;
- główna księgowa GZOS, Pani Maria Dworak - za zakup materiałów (piasek, kamień, 
zagęszczenie) zapłacono 9.293,06 zł (faktura z 30.04.2010 r.);
-  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  -  fakturę  podpisała  Pani  Dyrektor  Szkoły 
Podstawowej w Jarząbkach.

Do punktu 15-go.

                 Zamknięcia I sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Piotr 
Terlecki.

Na tym protokół zakończono i podpisano.-

Protokolant:                                                                           Przewodniczący obrad:
B.Czarnecka                                                                                 Piotr Terlecki 
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